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Záznam 

z jednání konaného dne 12. září 2023 

v 15,00 hod. 

 

Přítomni: - členové a stálí hosté dle prezenčních listů 

Zapisovatel: M. Čadský 

Hosté: zástupci MČ - dle prezenčního listu. 

 

Předložené písemné materiály: 

Podklady pro jednání byly členům komise poskytnuty elektronickou formou. 

 

Komise zahájila jednání v 15.03 v okamžiku, kdy bylo přítomných 8 členů.  

 

Jednání komise zahájil M. Duška přivítáním členů, 1. náměstka primátora MUDr. Zdeňka 

Hřiba, předsedu výboru ZHMP pro dopravu Ing. Martina Sedekeho. zástupců městských 

částí a dalších hostů.  

 

M. Čadský oslovil členy komise, zda obdrželi zápis z 2. jednání a zda k němu mají 

případné připomínky. Dále vyzval členy, zda mají nějaké připomínky nebo návrhy na 

úpravu programu jednání komise tak, jak jim byl doručen s pozvánkou. K zápisu a ani 

k návrhu programu neměl nikdo z přítomných připomínky. 

 

Program jednání komise byl: 

1. Podklady pro tvorbu nové podoby zón placeného stání v hl. m. Praze. 

2. Rozšíření ZPS na další území MČ Praha 8. 

  

 

1. bod-Podklady pro tvorbu nové podoby zón placeného stání v hl. m. Praze. 
 

Z. Hřib představil společně s M. Sedekem Podklady pro tvorbu nové podoby zón 

placeného stání v hl. m. Praze, které jsou přílohou zápisu. Oba uvedli, že podklady 

vycházejí z programového prohlášení Rady hl. m. Prahy a nemají za cíl řešit konkrétní 

podobu ani ceny, ale mají sloužit ke zpracování odborného a právního řešení budoucí 

podoby fungování zón placeného stání. 

 

M. Duška doplnil, že na základě těchto podkladů by mělo být zpracováno odborné a 

právní posouzení řešení celého systému. Tento návrh řešení pak bude předán městským 

částem k připomínkám. Cílem materiálu pak je zklidnění dopravy.  

 

Po představení těchto podkladů byla zahájena diskuse, kdy přítomní sdělovali svůj pohled 

na tento materiál, zájmy svých MČ, ale i vznášeli dotazy na bližší vysvětlení některých 

bodů. M. Duška potom diskusi usměrnil tak, že Z. Hřib postupně představoval a 

vysvětloval jednotlivé body podkladů a přítomní se k nim vyjadřovali. Takto prošla 

komise postupně celý materiál. 

 

V 15.20 se na jednání dostavili další členové L. Czital, M. Čechlovský, P. Horský a M. Jedlička. 

V 16.44 opustil jednání L. Fiala, takže na následné hlasování a jednání komise bylo přítomno 11 

členů. 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Komise Rady hlavního města Prahy pro parkování a 

silniční dopravu  
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 Po ukončení diskuse komise přijala (11-0-0) usnesení:  

Komise se seznámila s Podklady pro tvorbu nové podoby zón placeného stání v hl. m. 

Praze s tím, že požaduje upravit a doplnit parametry jednotné ZPS a jejich možné 

nastavené o: 

• zesílení ochrany rezidentních zón a sjednocení pravidel rezidentních a smíšených 

zón v rámci celé ZPS (při zavedení celoměstského parkovacího oprávnění 

stanovení jeho platnosti pouze pro smíšené zóny a jeho cenové zvýhodnění pro 

nízkoemisní vozidla), 

• prověření právního a technického rámce dynamické cenotvorby návštěvnického 

parkování, 

• zavedení kredit 120 hodin pouze pro osoby starší 18 let, 

• zajištění zelené zóny pro potřeby dobíjení elektromobilů, 

• prověření možnosti zpoplatnění stání jednostopých vozidel a silničních souprav. 
 

2. bod-Rozšíření ZPS na další území MČ Praha 8. 
 

P. Horský představil přítomným lokalitu, kam by mělo dojít k rozšíření oblasti 8 (jedná 

se o území od Horní Libně, přes Bulovku až po Šutku a Starý Střížkov, které spojuje již 

stávající oblasti 8.2 a 8.3 a navazuje na sousední oblasti 7 a 9. Realizací této oblasti 

dojde ke sjednocení vymezené ZPS. 

 

M. Jedlička doplnil, že Praha 8 o rozšíření ZPS do této lokality usiluje. Materiál byl 

projednán v dopravní komisi MČ a přijat usnesením Rady MČ č. RMC 0289/2023 ze 

dne 26.7.2023. 

 

Komise následně hlasovala o doporučení Radě hl. m. Prahy rozšířit ZPS o další území 

městské části Praha 8 dle předkladu, což jednomyslně schválila (11-0-0). 

 

 

Jednání komise bylo ukončeno v 17.09 hod.  

 

Zaznamenal: M. Čadský  

Schválil: M. Duška 


